
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 20 / 98 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 455 /98 
                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 

Καθορισμός χώρων στάθμευσης ατόμων με ειδικές 
ανάγκες. 

 
       Σήμερα  14 Δεκεμβρίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 10-12-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  18  μέλη. 
 
          Παρόντες                                       Aπόντες                     Παρόντες  Πάρεδροι 

1. K. Aσλάνογλου Κ. Κόλβατζης            ______ 
2. Ι. Κουρουζίδης Θ. Τέτος  
3. Μ. Ποτουρίδης Ε. Λελεκάκης  
4. Κ. Βαφείδης Α. Μαρκούλης  
5. Α. Δελαβερίδης Ε. Παναγιωτίδης  
6. Δ. Αδάμου Φ. Γαλανούδη –Τσανάκα  
7. Κ. Πουλασουχίδης Β. Τσίλης  
8. Π. Καρασαββίδου    
9. Κ. Γκαβαϊσές    

10. Α. Καραντουμάνης   Απόντες  Πάρεδροι 
11. Λ. Τάκης    
12. Ο. Σιδηρόπουλος   Α. Χατζηγεωργίου 
13. Ε. Σοφιανίδης    Γ. Μπαλτζής 
14. Χ. Παπαγεωργίου   Α. Καραγιοβάνης 
15. Γ. Χιονίδης    
16. Δ. Ζαμάνης  
17. M.  Αδαλόγλου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 

         Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας διάταξης 
προσήλθαν  οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Π. 
Αγαθαγγελίδης και αποχώρησε ο κ. Ο. Σιδηρόπουλος.  
         Κατά τη συζήτηση της υπ΄αριθ. 441/98 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Πουλασουχίδης. 
        Κατά τη συζήτηση της υπ΄αριθ. 453/98 απόφασης 
αποχώρησε η κ. Π. Καρασαββίδου. 
          Κατά  τη συζήτηση της υπ΄αριθ. 457/98 απόφασης  
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Δ. Αδάμου, Μ. 
Αδαλόγλου. 

18. Π.  Αγαθαγγελίδης 
   
   
   
   

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 19ο  θέμα της ημερήσια διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 14-12-98 εισηγητικό σημείωμα του 
Αντιδημάρχου κ. Κων/νου Γκαβαϊσέ που έχει ως εξής: Το γραφείο κυκλοφοριακού 
σχεδιασμού προτείνει την παραχώρηση πέντε θέσεων στάθμευσης για άτομα με 
ειδικές ανάγκες στο κέντρο της πόλης και συγκεκριμένα  στην πλατεία Αγ. Αντωνίου, 
πλατεία Ωρολογίου, Εληά, οδό Βενιζέλου και στο υπαίθριο πάρκιγκ του κτιρίου  
Ρακτιβάν. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 24 παραγρ.  1 περίπτ. ιδ. του Δ.Κ.Κ. 
(Π.Δ. 410/1995) όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 9 παράγρ. 9 του νόμου 2503/97, 
τα μέτρα που αφορούν τη ρύθμιση της κυκλοφορίας, τον καθορισμό πεζοδρόμων, 
μονοδρομήσεων και κατευθύνσεων της κυκλοφορίας, τον προσδιορισμό και τη 
λειτουργία των χώρων στάθμευσης οχημάτων σε κοινόχρηστους χώρους λαμβάνονται  
με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, με βάση μελέτες που έχουν εκπονηθεί από 
τις τεχνικές υπηρεσίες του Δήμου. 
 Παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά.  
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος : Στους χώρους ελεγχόμενης στάθμευσης δεν προβλέπονται δωρεάν 
θέσεις για άτομα με ειδικές ανάγκες δηλ. των αυτ/των που φέρουν το ειδικό σήμα ότι 
κουβαλούν άτομα με ειδικές ανάγκες. Θα προσδιοριστούν ότι θα είναι αυτοί οι χώροι 
μόνο για τα άτομα με ειδικές ανάγκες. 
 Παπαγεωργίου : Θα ήταν προτιμότερο να έχουν μία κάρτα. 
 Πρόεδρος : Εχουν κάρτα που παίρνουν από την πρόνοια. 
 Δήμαρχος : Θα γίνει έγγραφο προς Τροχαία  και το σύλλογό τους ότι όλο 
αυτό θα είναι άνευ περιεχομένου εάν δεν περιφρουρήσει η Τροχαία ότι ουδείς άλλος 
θα παρκάρει εκεί. Στο εξωτερικό δεν παρκάρει κανείς εκεί αν δεν έχει ειδικό σήμα. 
Εδώ δεν τηρείται. Σήμερα σε σύσκεψη με τους διοικητές τμημάτων αστυνομίας και 
Τροχαίας τους επεσήμανα ότι δεν νοείται  να υπάρχουν ζέμπρα διαγράμμιση, να 
περνάει η Τροχαία και να μην κάνει τίποτα. Γιατί να έχουμε συνέχεια την αιτιολογία 
ότι δεν έχουμε άτομα; Ας βρούν, ας ζητήσουν, να είμαστε αρωγοί αλλά δεν μπορεί η 
πόλη να είναι ανοχύρωτη. Τη δημοτ. Αστυνομία την κάναμε τροχαία. Σε κανέναν  
Δήμο δεν διαθέτουμε  υπαλλήλους να βγάζουν τις πινακίδες των οχημάτων. Με 
τέτοια επιμονή απ΄όλους τους μαζικούς φορείς δεν μπορεί η τροχαία να λέει ότι δεν 
έχουν δύναμη. Ν΄αστυνομεύσουν την πόλη και με πεζή περίπολο. Να βρούν τους 
τρόπους.  
 Αγαθαγγελίδης : Μήπως είναι επίκαιρη, μετά την τοποθέτηση του Δημάρχου, 
η πρόταση που έκανε 2 φορές στο συμβούλιο να ορίσουμε  μία επιτροπή και να 
προβάλλουμε τα θέματα στην Αθήνα αφού από εδώ δεν λύνονται; Το ίδιο για 
αγροφύλακή,  δασαρχείο κλπ. 
 Δήμαρχος : Υπάρχουν και σοβαρότερα θέματα, επισκέφθηκα τον εισαγγελέα 
και του είπα ότι θέλω για τα σοβαρότερα θέματα να γίνει μία σύσκεψη στο γραφείο 
του. Δεν μπορούμε να δώσουμε εντολή στα όργανα της τάξης. Να φωνάζει τον 
διοικητή ασφαλείας και τον αστυνομικό δ/ντή και να έχει μία επιτροπή το Δ.Σ και ο 
Δήμαρχος να καθίσουμε να τα δούμε. Είχα υπόψιν μου για τον Ιανουάριο αλλά λόγω 
της παράτασης της θητείας του Δ.Σ. δεν είναι δυνατόν. Για να πάρει η νέα δημ. αρχή. 
Μόλις γίνει αυτό θα πάμε γιατί κάποια πράγματα δεν μπορούμε να τα αφήσουμε. 
 Το Δ.Σ.  μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1. Το από 14-12-98 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου κ. Κων/νου Γκαβαϊσέ. 
2. Ότι για τη διευκόλυνση και εξυπηρέτηση των ατόμων με ειδικές ανάγκες κατά τις 

μετακινήσεις τους στην πόλη με αυτ/το, σκόπιμο είναι να καθοριστούν ειδικές 
θέσεις στάθμευσης στους χώρους ελεγχόμενης στάθμευσης του Δήμου. 



3. Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει την δωρεάν παραχώρηση πέντε (5) Θέσεων στάθμευσης για τη 
διευκόλυνση και εξυπηρέτηση των ατόμων με ειδικές ανάγκες για τις μετακινήσεις 
τους στην πόλη, ως εξής: 
1. Μία (1) θέση στην Πλ. Αγ. Αντωνίου. 
2. Μία (1) θέση στην Πλ. Ωρολογίου. 
3. Μία (1) θέση στην οδό Εληάς. 
4. Μία (1) θέση στην οδό Βενιζέλου. 
5. Μία (1) θέση στο υπαίθριο πάρκιγκ του κτιρίου Ρακτιβάν. 

 Οι παραπάνω χώροι θα καθοριστούν από το αρμόδιο γραφείο του Δήμου. 
 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό  455 / 1998 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ο. Σιδηρόπουλος 

 Μ. Ποτουρίδης E. Σοφιανίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου  

 Α. Δελαβερίδης Γ. Χιονίδης 
 Δ.  Αδάμου Δ. Ζαμάνης 

Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Πουλασουχίδης  Μ. Αδαλόγλου 
 Π. Καρασαββίδου  Π. Αγαθαγγελίδης  

 Κ. Γκαβαϊσές   
ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Καραντουμάνης   

     
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 12-1-1999 

      Ο  Δήμαρχος   
 
 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 


